

نموذچ طلب الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة المراكز العربية (سينومي سنترز) Application for Board Membership - Arabian Centres Company (Cenomi Centers)

Dears Nominations and Remuneration Committee -Arabian Centres Company Greeting, السادة لجنة الترشيحات والمكافآت- شركة المراكز العربية السلام عليكم ورحمة لله وبركاته،

Referring to the announcement of Arabian Centres Company (Cenomi Centers) to open the nomination for board membership of the company for its next term for four years, which will start on June 19, 2025, AD and ends on June 18, 2029, AD on the website of the Saudi Stock Exchange (Tadawul).

بالإشـارة إلى إعلان شـركة المراكز العربية (سـينومي سـنترز) بفتح باب الترشح لعضـوية مجلس الإدارة للدورة القادمة لمدة أربع ســـنوات ميلاديـة والتي تبـدأ بتـاريخ 19 يونيو 2025م وتنتهي في 18 يونيو 2029م على موقع الســـوق المـاليـة السعودية (تداول).

I, the undersigned, declare my desire to apply for board membership of the company, and I pledge to following:

أقر أنا الموقع أدناه برغبتي في الترشــح لعضــوية مجلس إدارة الشركة، واتعهد بما يلى:

- I meet the nomination requirements stipulated in the relevant regulations and rules, and I am aware that my application will be rejected if I violate any of the conditions and procedures for nomination contained in the announced policy and criteria for nomination for membership of the board of directors of the company, as well as the relevant regulations and rules.
- 1. أنني مستوفي لشروط الترشح المنصوص عليها في الأنظمة واللوائح ذات العلاقة، وأنني على علم بأن طلبي ســيتم رفضـــه إذا خـالفـت أي من شــروط وإجراءات الترشح الواردة في سياسة ومعايير الترشح لعضــوية مجلس إدارة الشــركة والمعلن عنها، وكذلك الأنظمة واللوائح ذات العلاقة.
- 2. All the information, data and signatures contained in all the forms and documents attached to the nomination requests are complete, correct and not misleading, and I have not omitted any facts or information that I must disclose, and I bear full responsibility in case of proving their inaccuracy.
- 2. أن جميع المعلومات والبيانات والتواقيع الواردة في جميع النماذج والمستندات المرفقة مع طلب الترشح كاملة وصحيحة وغير مضللة ولم أغفل أي حقائق أو معلومات يتوجب علي الإفصـــاح عنها وأتحمل كامل المسؤولية في حال تبين عدم صحتها.
- 3. All the required documents and forms referred to in the company's announcement have been attached.
- أنه تم إرفاق كافة الوثائق والنماذج المطلوبة والمشار إليها في إعلان الشركة.

Candidate's full name	الاسم الكامل للمرشح
Nationality	الجنسية
Date of birth	تاريخ الميلاد
National ID number/Residence	رقم الهوية الوطنيـة/رقـم
number/Passport number	الإقامة/ رقم جواز السفر
Mobile number	رقم الجوال
Email	البريد الإلكتروني
Candidate's signature	توقيع المرشح
Application submission date	تاريخ تقديم طلب الترشح